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Geachte leden van de commissie Sociale Leefomgeving, 
 
Op 16 juni gaat uw commissie in gesprek over de wijze waarop het jeugdhulpstelsel 
in Zuid-Holland Zuid is georganiseerd. Hierover loopt op dit moment een onderzoek, 
waarvoor ik graag uw input ontvang over enkele centrale thema's. Deze notitie dient 
als leidraad voor uw gesprek. U ziet de standpunten van het Dordtse college hierin 
terug en ik ben uiteraard benieuwd in hoeverre u deze deelt. 
 
Aanleiding 
In mijn wethoudersbrief van 27 maart heb ik u geïnformeerd over de 
bestuursopdracht voor het onderzoek naar de wijze waarop we het jeugdhulpstelsel 
in Zuid-Holland Zuid hebben georganiseerd. Het gaat bij dit onderzoek primair over 
de rol en taken van de Serviceorganisatie Jeugd (SOJ) en de Stichting Jeugdteams 
(SJT) en de afspraken die we daarover maken vanaf volgend jaar. Op 21 april heeft 
uw commissie hierover globaal gesproken, in samenhang met enkele andere 
trajecten die op dit moment lopen in onze regio. 
 
Op 9 en 11 juni bent u vervolgens in de gelegenheid gesteld om een (digitale) 
regionale radenbijeenkomst bij te wonen. Tijdens deze bijeenkomsten is door 
onderzoeksbureau AEF informatie gedeeld over het proces en is een aantal 
bevindingen tot nu toe gepresenteerd. Ook zijn raadsleden over enkele onderwerpen 
bevraagd. Op 12 juni ontvangt u een nieuwsbrief van AEF, met daarin de huidige 
stand van zaken van het onderzoek, waaronder een terugblik op de twee 
radenbijeenkomsten. 
 
Centrale thema's 
Onderstaand staan centrale thema's in deze discussie, voorzien van de denkwijze van 
het Dordtse college. Uiteraard licht ik deze onderwerpen op 16 juni graag verder toe. 
 

 Gezien het sturingsvraagstuk is er geen stelselwijziging noodzakelijk. 
Gezamenlijke inkoop blijft voor veel vormen van hulpverlening van belang, 
maar wel meer lokaal aangestuurd. 

 
 Het is van belang het sociaal domein op diverse fronten meer bij elkaar te 

brengen (sturing, inkoop, data). 
 

 Inkoopkracht en contractmanagement moeten steviger worden gebundeld. 
Hiervoor moet regionaal massa worden gemaakt, maar ook lokaal beter 
verantwoord worden. 
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 Er is vertrouwen in Stichting Jeugdteams en de toegangstaak die daar belegd 
is. Van belang in dit kader zijn enerzijds maximale lokale beleidsvrijheid en 
anderzijds het (blijven) benutten van regionale efficiencyvoordelen. Het jaar 
2021 vormt een overgangsjaar voor de noodzakelijke overgangen in de 
(lokale en regionale) afspraken. 

 
Vervolgproces 
Op 19 juni hebben de leden van het Algemeen bestuur van de Dienst Gezondheid en 
Jeugd (AB) met enkele aanbieders, de SOJ en SJT een tweede en laatste sessie in het 
kader van dit onderzoek. Daarna gaat AEF aan de slag met het uitwerken van een 
conceptrapportage, welke zal worden voorgelegd aan het AB van 9 juli.  
 
Over de definitieve wijze van besluitvorming moet nog een knoop worden 
doorgehakt, maar ik ben er een voorstander van om deze zoveel mogelijk samen op 
te laten lopen met die over het inkoopkader jeugdhulp 2022 en verder. 
Besluitvorming daarover is voorzien in het AB van 24 september, waarna u om een 
zienswijze zal worden gevraagd.  
 
Ik zal er hoe dan ook zorg voor dragen dat u de conceptbesluiten ruim voor aanvang 
van de desbetreffende AB-vergadering ontvangt, zodat u mij daar ook nog reacties 
op kunt meegeven. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Rik van der Linden 
 
 
 


